
     
     
     
  

     

Hälso- och sjukvårdsnämnden 2023-06-07 

Nämndinitiativ: Vi vill ha återrapporteringar! 
 

Arbetet med ett nytt förfrågningsunderlag som reglerar vårdcentralernas 
verksamheter pågår för fullt. Det är en stor förändring, där regionen går från en 
mycket detaljerad styrning till en tillitsstyrning, där mindre fokus ligger på hur 
utförandet ska gå till, men där uppföljningen blir än viktigare.  

Förändringen kan komma att få stora konsekvenser för såväl vårdpersonalen, 
som för patienterna. Det är därför av intresse att samtliga partier, inte enbart 
den styrande minoriteten, får kännedom om de diskussioner som förs i 
samverkansorganet Vårdvalsrådet där samtliga vårdcentraler är representerade.  

Intervjuer, workshops och dialoger genomförs där som en del i översynen av 
uppdrag, ersättning, samverkan mellan slutenvård och primärvård, samt andra 
centrala förutsättningar för vårdcentralerna. Men det är inte rimligt att de 
värdefulla synpunkter och analyser som offentliga och privata vårdgivare har, 
inte når hela nämnden.  

 

Vänsterpartiet vill därför  

Att Hälso- och sjukvårdsnämnden får regelbundna rapporter kring 
diskussionerna som förs om det nya förfrågningsunderlaget inom 
Vårdvalsrådet. Detta för att skapa bästa möjliga förutsättningar inför 
kommande politiska beslut. 
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